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Datum: 29 november 2023 
Aanvang: 19:30  
Aanwezig: Jos, Katja, Frans, Henk, Hanny, Maria, Tonny 
Afwezig: René, Emiel 
Notulist(e): Frans 
Gasten: Tars van den Broek, Gerard Jansen 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
Is er ten aanzien van één van de agendapunten sprake van een tegenstrijdig 
belang. 
Tars is aanwezig om de dorpsvlag te presenteren, zie 5ai. 
 

2. Ingekomen post, mededelingen en vragen: 
a. Mail 80 jaar bevrijding gemeente LVC. 

Dorpsraad zal hier niet aan deelnemen, Jos meldt ons af. 
b. Mail over het mobiliteitsplan, dit is vooraankondiging. Nemen hier later een 

besluit over. 
c. Mail over samenwerkingsafspraken wijk en dorpsraden en gemeente. Jos heeft 

enquête ingevuld. 
d. Mail over toeristische visie, deze ter kennisgeving. 
e. Mail betreffende de vele reclameborden bij de ingang van het dorp. Dit is al 

met de gemeente opgenomen maar op dit moment kan men alleen optreden 
als de veiligheid in het gedrang is. Men gaat nog wel verder kijken of hier een 
beleid voor gemaakt moet worden. 

f. Mail over het toeristisch platform. Jos zal contact opnemen met Pierre Bos. 
 

3. Notulen vorige bijeenkomst 
Na enkele kleine correcties is deze goedgekeurd. 
 

4. Overig 
Evaluatie Route 33: deze is goed verlopen. Complimenten voor het 
organiserende comité. 
Het was een open gesprek met een zeer geïnteresseerde burgemeester die erg 
onder de indruk was van de vele activiteiten die hier georganiseerd werden 
“zitten jullie weleens gewoon thuis op de bank”. 

 
5. Speerpunten Dorpsraad: 

a. Communicatie: 
i. Tars presenteert het voorstel voor een nieuwe dorpsvlag. Dit initiatief komt 

voort uit de gelden van het sloopkogelfeest. Nadat Tars de uitleg had 
gegeven over de achtergronden van de vlag waren alle aanwezige 
dorpsraadsleden en een vertegenwoordiger van het sloopkogelfeest 
enthousiast. Als de kosten bekend zijn, willen we de vlaggen zo snel 
mogelijk bestellen, zodat ze tijdens de nieuwjaarsreceptie verkocht kunnen 
worden.  
Er is ook een verzoek uitgezet voor een nieuw logo voor de dorpsraad, 
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hiervoor zijn ook enkele voorbeelden gemaakt. Na het zien van de nieuwe 
vlag lijkt het ons wenselijk dat ook ons logo ongeveer dezelfde uitstraling 
heeft. Hiervoor zal Tars benaderd worden. Met de persoon die al 
voorstellen voor het nieuwe logo heeft gemaakt, wordt contact opgenomen 
om dit netjes af te handelen. 

ii. Enkele teksten op de website zijn aangepast, aan ieder de vraag om te 
beoordelen of e.e.a. nog actueel is. 

 
b. Levendig en ondernemend dorp: 

i. WIU stavaza: er zijn 7 punten ingediend, deze worden verder uitgewerkt en 
gaan naar de gemeente. 

ii. Kernen cv: deze zal besproken worden in de heisessie. 
iii. Aanpassing kerstverlichting: Tonny heeft in Maastricht mooie 

sfeerverlichting gezien, wellicht ook een optie voor Sint Tunnis. Verder gaat 
men kijken naar nieuwe LED lichtslangen omdat er dit jaar diverse stuk 
waren en de reserve slangen op zijn. 
 

6. Voorbespreking Heisessie 
De heisessie willen we op korte termijn organiseren, Frans zal een datumprikker 
rondsturen. 

 
7. Rondvraag en sluiting. 

• Jos: de organisatie van de nieuwjaarsreceptie komt 13 december bij elkaar, er 
is wel al geïnventariseerd wie er kan helpen. 
Er worden 250 oliebollen besteld bij de Bruisende Brink. 
Er zal gevraagd worden om opnames van het cabaret te maken voor de 
vrijwilligers en SSA. 
De organisatie van de positieve gezondheid heeft gevraagd om tijdens de 
nieuwjaarreceptie spreektijd te krijgen, de vergadering is van mening dat dit 
hier niet thuishoort.  

• Jos: kerstmarkt gaat door, men heeft 25 kramen en foodtrucks. Men gaat eigen 
munten verkopen. 

• Jos: Bruisende Brink gaat 30 en 31 december oliebollen verkopen. 
• Jos: programma voor de kermis 2024 ziet er veelbelovend uit. Enkele nieuwe 

items zijn: verloting met uniek nummer op de Trots, jeugd uit Sint Tunnis gaat 
onder begeleiding DJ spelen en een Sint Tunnise zondagmiddag. 

• Henk: speelpark op de Beek is grotendeels aangelegd. Volgend jaar als het 
gras in de Wadi volgroeit is en daardoor meer water opneemt zal het laatste 
toestel geplaatst worden. 

• Peter: Er is nogmaals contact opgenomen met de jongerengroep. We hebben 
geen antwoord gekregen waardoor er van onze kant geen verdere actie 
ondernomen wordt. 

• Frans: afgelopen maandag naar een gemeentelijke bespreking geweest over 
de omgevingsvisie LvC. Hoe willen we dat de gemeente er in 2040 uit ziet. De 
input die op die avond gegeven is zal meegenomen worden in de plannen. 

• Jos: binnenkort is er bij de gemeente een voorbespreking over Peelkant Oost. 
De provincie heeft het plan, met uitbreiding van de bebouwde kom, 
goedgekeurd. 

 
Volgende notulist is René. 


